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De Spiegel van Westland Verstandig

Editie nr. 50
 

 

De Spiegel waar iedereen in moet gaan kijken
 

Gemeente Westland en Westland Verstandig
Politieke zaken zijn niet altijd meteen even duidelijk, toch wil Westland Verstandig helderheid geven. In
begrijpelijke taal, aan alle Westlandse inwoners en ondernemers. Zaken die in de politieke pijplijn zitten,
moeten resoluut worden aangepakt en er zijn vele zaken die anders, beter en sneller geregeld kunnen
worden. Als u die mening ook bent toegedaan, laat het ons weten. Uw ideeën en suggesties zijn welkom,
grote en kleine. Wij kunnen ermee aan de slag. De uitwerking van uw idee of suggestie kan leiden tot
een betere leefsituatie van het Westland en haar inwoners.
Dus laat u horen, wij luisteren naar de burgers en treden daadkrachtig op.
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Gemeente Westland
Naaldwijk, Honselersdijk, Kwintsheul, Wateringen, Poeldijk, Monster, Ter Heijde, Maasdijk,
’s-Gravenzande, Heenweg en De Lier.
Westland Verstandig wil alle inwoners van Westland vertegenwoordigen. Jong en oud willen wij
inspireren om een (politieke) mening te vormen. Uw input is daarbij onontbeerlijk. Zo ontstaat er een
scala aan standpunten waaraan een ieder zich kan spiegelen.

 

Bezoek ons Burgerkantoor ‘s-Gravenzande op werkdagen tussen 13.00 uur en
15.00 uur aan het Marktplein 10 in ’s-Gravenzande of ons Burgerkantoor
Naaldwijk aan de Prinses Julianastraat 43a op dinsdag, woensdag en
donderdag tussen 13.00 uur en 15.00 uur. Ook kan altijd een afspraak gemaakt
worden op 06-53401068 of mailen naar info@duijsens.net.

 

mailto:info@duijsens.net
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Westland Verstandig verzorgt weer leuke middag voor de bewoners van
Careyn Woerdblok in Naaldwijk op zaterdag 6 april te 14.30 uur
De leden van Westland Verstandig organiseren op 6 april 2024 te 14.30 uur in Careyn Woerdblok
een gezellige middag met het Kassenbouwerskoor en Britt en Kees voor de muziek. Daarnaast
weer veel taart, advocaatjes met slagroom en lekkere hartige zaken.
Dit is niet alleen goed voor de teamgeest binnen onze partij, maar ook willen we dan praten met
de bewoners en familieleden over zaken die hen bezighouden. Westland Verstandig organiseert
dit in diverse verpleeghuizen in Westland. De volgende keer gaan we naar de Triangel in De Lier.
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Westland moet van zich laten horen bij het voorgenomen MRDH concept
vervoersplan
Westland verdient een veel beter openbaar vervoer. Inwoners kunnen tot 9 april reageren op het
MRDH-vervoersplan 2025 (dat zij vrijgaf op 13 maart) bij de gemeente Westland en hun klachten
en verbeterwensen. De gemeente Westland kan dan voor medio april de wensen aan de MRDH
melden die deze beoordeelt. Behalve enkele nieuwe bushaltes bij o.m. Honderdland verandert er
weer bar weinig.
Westland Verstandig roept inwoners op om wensen maar ook klachten over EBS bij de gemeente
te melden, zodat de gemeente die kan meenemen richting MRDH.
Er zijn heel veel klachten over onder meer het frequent uitvallen van EBS-bussen, de desolate
staat van de tijdsinformatie bij de halteplaatsen en de slechte bereikbaarheid.
Aan verbeteringen in 2025 denkt Westland Verstandig onder meer aan:

1. Veel meer bussen vanuit Westland naar de metro in Hoek van Holland om vandaar uit snel
en zeker naar Delft, Den Haag of Rotterdam te gaan. Veel meer bussen richting de
Haagse trams bij Wateringen / Den Haag om vandaar uit verder te reizen;

2. Weer rijden door Monster met meer bussen en daarbij wel gebruik maken van kleinere
bussen. Dus niet meer de oude situatie laten terugkeren;

3. Bepaalde bussen veel meer laten stoppen bij nieuwere woonwijken in Westland, zodat de
bus gemakkelijk bereikbaar is;
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4. Beter en geregelder busvervoer tussen de dorpen;
5. Een pilot draaien in Westland voor gratis openbaar vervoer van senioren op bepaalde

delen van de dag om te bezien of dat tot een grotere bezettingsgraad leidt.

Westland Verstandig zal deze punten in ieder geval doorgeven aan het College, zodat deze
eventueel kunnen worden doorgegeven aan de Metropool.

 
Gemeente Westland moet veel actiever zijn om meer goedkope woningen in
Westland voor onze inwoners te realiseren. Daar is grote vraag naar!
Zowel Westlandse jonge starters, Westlandse senioren, diverse Westlandse initiatieven voor
groepswonen en Westlandse spoedzoekers, willen geholpen worden aan een passende woning
en kijken daarvoor terecht naar de gemeente. Feit is dat er op dit moment best wel veel nieuwe
huizen gebouwd worden in Westland in Waelpolder, Rijnvaart, Poeldijkerhout, Liermolen, bij de
Haagweg, Hoogeland. Die woningen zijn, vanwege oude afspraken met ontwikkelaars in vorige
bestuursperiodes, in de regel te duur en bieden geen oplossingen voor degenen die een huis
zoeken onder de € 300.000,--. Dus er zal daarnaast apart gekeken moeten worden naar nieuwe
en andere plannen.
 
Westland Verstandig vindt dat zeker niet alle tuinbouwgrond heilig is en dat daar snelle kansen
liggen voor goedkope huur- en koopwoningen. Als dat sneller gaat dan maar op die plekken
verplaatsbare tijdelijke woningen. Deze laatste zijn qua kwaliteit en uiterlijk van “gewone”
woningen niet meer te onderscheiden.
 
Maar Westland Verstandig wil meer:

Bestaande te grote woningen zouden splitsbaar moeten zijn. Regels moeten versoepeld
worden;
In ieder plan van woningen zouden koopwoningen / appartementen moeten komen tussen
de € 200.000,-- en € 280.000,--. Wel met een antispeculatie beding, zodat die woningen
voor de doelgroepen ook in de toekomst bewaard blijven;
Snellere uitvoering van bestaande plannen zoals Wateringen Noord en op de diverse
locaties in onze dorpen;
Op kavels de ruimte geven meer woningen te bouwen dan 1;

 Westland Verstandig neemt initiatieven de komende weken om ook op deze wijze gedaan te
krijgen dat Westland meer woningen realiseert voor degenen die nu geen kans krijgen op een
woning. Daarnaast blijft Westland Verstandig inzetten op starterswoningen in bestaande
gebouwen of op percelen grond. Nadat ons idee voor de HOT-locatie jammerlijk genoeg door alle
raadsfracties werd afgeschoten, is nu de focus op 200 van dat soort woningen bij de Horti
Campus eind 2024. De bouw van dit soort woningen kost de gemeente altijd geld, maar dat moet
de gemeente er voor over hebben om dit vraagstuk eindelijk op te lossen. Nu er oplossingen zijn,
kan en moeten deze opgepakt worden, vindt Westland Verstandig.

Vertrek wethouder Varekamp het directe gevolg van weigering van
meerderheid Raad mee te werken aan de bouw van starterswoningen voor
Westlandse jongeren op het HOT-perceel. Twee verliezers: de wethouder maar
vooral onze Westlandse starters!
Enkele dagen na het debacle over aankoop HOT in de gemeenteraad kondigde wethouder
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Varekamp zijn vertrek uit de politiek aan. Hij vond dat de Raad ten onrechte het collegevoorstel
niet volgde waardoor de kans om aan de Middel Broekweg Westlandse starters te huisvesten
voorbij ging. Alle partijen -behalve Westland Verstandig -vonden politieke spelletjes belangrijker
dan een eerste stap te zetten om een groot Westlands vraagstuk eindelijk eens op te lossen.
Natuurlijk kon je dat verwachten van partijen zoals CDA en LPF die in het verleden alleen maar
dure huizen lieten bouwen. Zij gunden Varekamp dit succes niet. Met rare, niet kloppende en
gezochte argumenten werd Varekamp bestreden. Dat de linkse partijen zoals D66, GL en PvdA
zich mee lieten slepen in de politieke spelletjes van CDA / LPF is betreurenswaardig, maar wel
een feit. Voeg daarbij dan de negatieve stemmen van VVD en GBW -daarmee niet alleen
volkomen onverwacht hun coalitiebelofte brekend, maar ook het unaniem genomen
collegebesluit de grond in borend- en dan is duidelijk waarom Varekamp tot zijn besluit kwam. Al
deze partijen kunnen beter in de spiegel kijken en terugkijken op hun vreemde stemgedrag in
plaats van in de pers krokodillentranen te huilen. Dit was een perfecte locatie bezien vanaf de
Middel Broekweg en met de Provincie zou Westland er heus wel uitgekomen zijn. Het is waar dat
Westland Verstandig in het verleden veel terechte kritiek had op Varekamp als het ging over
verkeer en vervoer en over de wijze van communiceren met onze inwoners. Wij vinden dat als
raadslid het onze taak is om het College scherp te houden daar waar niet juist of op tijd
gehandeld wordt. Het zijn van coalitiepartij doet daar niet aan af uiteraard. Het gaat tenslotte niet
om ons, maar om Westland en haar inwoners. Maar om die reden is Varekamp niet opgestapt.
Nu is het aan de VVD-fractie om een nieuwe wethouder voor te stellen. Westland Verstandig
wacht dat af en hoopt wel dat snel een kandidaat kan worden voorgedragen. We moeten door en
er is een hoop werk aan de winkel.

Westland Verstandig wil dat verplicht in Westland te huisvesten statushouders
vanuit het hotel kunnen doorstromen naar woonunits in de kantoren aan de
Tiendweg. Het alternatief van doorstroming naar onze schaarse bestaande en
nieuwe sociale huurwoningen gaat ten koste van onze eigen Westlandse
woningzoekenden en dat wil Westland Verstandig niet!
Het College van Burgemeester en Wethouders wil de kantoorpanden aan de Tiendweg naast het
CarltonHotel voor 10 tot 15 jaar gaan gebruiken voor de huisvesting van statushouders. Dat plan
kost geld, eenmalig € 1.9 miljoen verbouwingskosten. De overige kosten zoals beheer,
onderhoud etc. worden in principe doorbelast in de huur die de statushouders moeten betalen.
Voorts wordt voorkomen dat de gemeente geld moet bijpassen voor de statushouders die langer
dan 6 maanden in het CarltonHotel verblijven, want het Rijk betaalt dat verblijf maar gedurende 6
maanden.
Westland Verstandig vindt het maken van 48 woonunits in de kantoren een goede keuze. Dat
kost de gemeente helaas geld maar is voor nu de beste oplossing. In Westland is er geen snel
ander alternatief, want er is nou eenmaal veel weerstand tegen de bouw van flexwoningen elders
in Westland waardoor realisering niet, althans niet op korte termijn mogelijk is. Het verbouwen
van bestaande leegstaande kantoren is dan het enige alternatief om na de zomer de eerste
statushouders te huisvesten.
Een aantal politieke partijen willen blijkbaar deze keuze niet maken en enkele partijen vinden ook
de aankoop van het CarltonHotel een verkeerde keuze. Wat die partijen dan wel willen, is
volstrekt niet duidelijk. Hoe lossen zij dan de huisvesting van verplicht op te nemen
statushouders op? In de vorige bestuursperiode werden alle statushouders in sociale woningen
geplaatst. Dat wil Westland Verstandig zeker niet meer.
Als Westland het hotel niet had gekocht, dan had het COA dat waarschijnlijk gekocht voor extra
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asielzoekers en had Westland de verplicht toegewezen statushouders in onze sociale
huurwoningen moeten huisvesten met alle gevolgen van dien.
Het Hotel heeft ook andere bewoners. Westland vangt in het hotel ook nog Oekraïense
vluchtelingen en Westlandse spoedzoekers op. Ook dat had zonder het hotel niet gekund. De
Raad zal er aan moeten wennen dat het huisvesten van statushouders, maar ook van
Westlandse starters in tijdelijke en verplaatsbare woningen de gemeente geld kost. Dat zal ook
het geval zijn bij de realisering van 200 starterswoningen bij de Horti Campus eind van dit jaar.
De Raad zal ook dan weer keuzes moeten maken.
Het is wrang te moeten constateren dat als er kansen zijn voor onze starters zoals recent bij de
HOT-locatie, de Raad het voorstel van het College niet steunt en Westland Verstandig de enige
“roepende in de woestijn is”.
Hopelijk gaat het gezonde verstand bij de Raad nu wel op tijd werken en haalt het voorstel van
het College van de 48 woonunits in het kantorencomplex het wel en worden niet langer politieke
spelletjes gespeeld!

 

Provincie moet Westland de kans geven starterswoningen te realiseren voor
onze Westlandse jongeren
In Westland is al jaren een schrijnend tekort aan goedkope woningen. Daardoor kan Westland
geen oplossing geven aan onze starters. Die vragen woningen van een huur van maximaal € 600
of een koopsom van enkele tienduizenden euro’s boven € 200.000. Voor de bouw van die
woningen heeft Westland Verstandig al meerdere initiatieven genomen.
 
De andere politieke partijen blokkeerden die plannen. Daar proberen we verandering in te
brengen. Nu heeft Westland Verstandig weer een plan voor 200 starterswoningen eind 2024 bij
de Horti Campus. Hopelijk gaat de Raad wel akkoord met die plannen!
 
Ook de Provincie werkt tegen om snel starterswoningen te bouwen in Westland. De reden van
deze tegenwerking van de Provincie en in het bijzonder de PvdA gedeputeerde voor de bouw van
net heel goedkope woningen begrijpt Westland Verstandig helemaal niet! Westland Verstandig
zal daartoe de Provincie aanschrijven en verzoeken Westland te helpen bij de oplossing van het
starterswoningen vraagstuk en niet alleen tegen te werken.
 
Gelukkig is ook de Minister het niet met de Provincie eens en wast de gedeputeerde de oren in
de brief van 6 maart 2024.
 
Enkele citaten uit die brief:
“juist in de provincie Zuid-Holland, waar zoveel mensen op zoek zijn naar een passende woning,
is het belangrijk dat er voldoende ruimte is om de opgave voor de woningbouw te kunnen
realiseren, dat overheden eenduidig daarop sturen en dat belemmeringen om woningen te
bouwen worden weggenomen. Een aantal beleidsvoornemens van uw College (College van
Gedeputeerde Staten) kan negatieve gevolgen hebben en juist belemmeringen opwerpen voor
de woningbouw”
en
“het generieke karakter van de 3 ha regel …. heeft tot gevolg dat alle nieuwe … locaties worden
geblokkeerd …… wanneer er locaties zijn die kansrijk en snel te realiseren zijn en waar
betaalbaar gebouwd kan worden, kunnen deze niet doorgaan”
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en
“de grootte van de woningbouwopgave in uw provincie vraagt juist om voldoende locaties voor
woningbouw … en het beperken van bouwmogelijkheden in buitenstedelijk gebied vind ik in deze
tijd van woningnood ongewenst”
 
Ook in de brief aan Provinciale Staten roepen 18 gemeenten op om de 3 hectare - kaart wonen
en werken weer open te stellen en te verruimen. Ze vragen om meer maatwerk en flexibiliteit:
een buurt erbij in plaats van een straatje erbij ook met het oog op de leefbaarheid.
 
Daarnaast wijst de Minister op het ook door Westland Verstandig ingenomen standpunt dat voor
mensen met een laag inkomen de kansen op een woning te gering zijn en dat de bouw van
voldoende geschikte woningen essentieel is. De eis van 40% sociale huurwoningen noemt de
Minister niet acceptabel, niet uitvoerbaar en het zou averechts werken. Voorts wijst de Minister
erop dat de grens voor betaalbare woningen ligt op € 390.000 en niet op € 355.000, zoals de
provincie wenst. Daar helpen we onze starters ook al niet mee.
 
Kort en goed: de provincie dient mee te werken aan Westlandse plannen voor de bouw van
starterswoningen. Dus niet doen alsof enkele hectaren glastuinbouwgrond bedreigend zijn voor
de Westlandse tuinbouw, maar doen wat echt belangrijk is voor Westland. Het beschikbaar
stellen van voldoende starterswoningen op korte termijn op plekken waar geen weerstand is.
Westland Verstandig hoopt dan dat de Westlandse politiek er ook aan toe is met de realisering in
te stemmen.

Deel manco’s na reconstructie Koningin Julianaweg worden komende tijd
aangepakt.
Het College van Burgemeester en Wethouders maakte bekend dat in het tweede kwartaal van dit
jaar de bij de reconstructie veroorzaakte gebreken van de Koningin Julianaweg worden opgelost.
Deels gebeurt dat op kosten van de aannemer die de fouten maakte maar ook helaas deels op
kosten van de Gemeente zelf. Het gaat dan onder meer om diverse herstelwerkzaamheden zoals
aanpassing fietspaden, verplaatsing obstakels, herstel werk van zaken die niet in orde zijn etc.
Wel blijft de foute keus van de omdraaiing parkeren en fietsen in stand. Westland Verstandig is
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tevreden met wat wel wordt uitgevoerd en dat zijn punten die ook zij, in overleg met de
omwonenden, aangaf, maar vindt eigenlijk dat de hele reconstructie opnieuw had moeten worden
uitgevoerd. Dus toch niet helemaal tevreden en we zullen dat nogmaals met de nieuwe
Wethouder wegen gaan bespreken in april. 
In ieder geval voortaan deze wijze van reconstrueren nergens meer in Westland uitvoeren, maar
dat was al duidelijk gemaakt.

Hoe zit het in Westland met starterswoningen / seniorenwoningen met zorg,
huisvesting statushouders en Westlandse spoedzoekers. Visie Westland
Verstandig: Met alleen kritiek en politieke onwil lossen we echt niets op!
Jaarlijks worden in Westland gemiddeld meer dan 600 woningen gebouwd. Dat zijn vooral dure
woningen en voor een klein deel sociale huur-/ koopwoningen. De afgelopen 20 jaar is er te
weinig goedkoop gebouwd voor onze starters en senioren. Westland Verstandig wil dat anders.
Tot en met de vorige bestuursperiode van CDA, LPF, CU-SGP en VVD werd niets voor starters
gerealiseerd en vandaar het probleem. De sociale huurwoningen gingen ook vooral naar in
Westland verplicht te huisvesten statushouders. Voor echte Westlandse starters werd er niets
gedaan. Ook kwam van de gewenste doorstroming -inwoners die een goedkope woningen
achterlaten en een dure woning kopen- niks terecht. Daarnaast werd te weinig aandacht gegeven
aan seniorenwoningen met zorg en initiatieven van ouderengroepswoneninitiatieven.
Westland Verstandig wil nu een inhaalslag maken voor deze groepen, maar dat vergt een aantal
dappere ingrepen die helaas geld kosten.
Algemeen geldt dat Westland Verstandig vindt dat onze eigen inwoners die al lang op
wachtlijsten staan, voorrang moeten hebben op een woning. Alleen moeten we als Westland
ieder jaar weer honderden statushouders huisvesten en opvangen. Statushouders zijn
vluchtelingen met een vergunning (dus geen asielzoekers, want die huisvest Westland al niet).
Inwoners en politieke partijen die vinden dat we daar niet aan moeten meewerken en moeten
dwarsliggen (LPF, Forum en GBW) zijn niet realistisch en roepen dat enkel voor de bühne en dat
levert echt snel problemen op. Forum doet landelijk niet mee, LPF regeerde Westland in de
vorige periode en deed ook echt niets aan de oplossing van het probleem en huisvestte alle
statushouders in woningen en GBW deed dat samen met CDA gedurende de 4 bestuursperiodes
daarvoor. Dus allemaal loze praat waar we in de Westlandse politiek al zoveel last van hebben.
Westland Verstandig heeft gezocht naar een echte oplossing: statushouders wel huisvesten,
maar niet in onze sociale woningen maar in pensions.
Sedert 2022 is het aantal te huisvesten statushouders veel groter geworden dan daarvoor en
vandaar dat begin 2023 door het College en de Raad besloten is om de (meeste) statushouders
dan maar op te vangen in het CarltonHotel dat werd gekocht door de gemeente. Na ongeveer 6
maanden zouden de statushouders moeten doorstromen naar te bouwen eenvoudige
flexwoningen of vrijstaande kantoorruimtes die tijdelijk omgebouwd worden tot woningen.
Daarmee wordt voorkomen dat alle vrijkomende sociale huurwoningen bewoond gaan worden
door statushouders.
De bouw van flexwoningen ergens in Westland is lastig en bijna onmogelijk gebleken, gezien de
weerstand van omwonenden. Ook politiek is dat problematisch, waar Westland Verstandig
overigens achter stond. Snelheid vraagt geen weerstand. Duurt veel te lang en er is direct een
oplossing nodig.
Gelukkig kan nu wel doorstroming plaatsvinden naar de kantoorgebouwen naast het CarltonHotel
als de Raad akkoord gaat.
Westland Verstandig hoopt echt dat het aantal in Nederland te huisvesten statushouders snel zal
dalen, zodat in Westland voor de opvang volstaan kan worden met het hotel en de omgebouwde
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kantoren. Uiteraard kost dit de gemeente geld, maar dat wordt deels door het Rijk terugbetaald.
Natuurlijk begrijpt Westland Verstandig de kritiek -waarom wel kantoorruimte ombouwen voor
bewoning voor statushouders en niet voor al lang wachtenden op een woning-, maar Westland
kan niet anders en zo komen de beschikbare sociale huurwoningen in ieder geval wel vrij voor de
wachtlijst.
Westland Verstandig wil voor onze starters goedkope huizen bouwen op daarvoor aangewezen
locaties. Helaas hebben alle raadspartijen de HOT-locatie met mogelijk bouw verplaatsbare
goedkope woningen voor onze Westlandse starters aan de Middel Broekweg om “gekke”
redenen vooralsnog afgeschoten. Onbegrijpelijk en alleszeggend. Alle partijen willen
starterswoningen, maar als het er op aankomt laten ze het steeds duidelijk afweten en tonen ze
geen lef.
Westland blijft doorgaan met de nakoming van haar belofte 500 starterswoningen te realiseren. In
het Tiendgebouw zijn gelukkig al 50 starters gehuisvest. Daar had de Raad gelukkig niets over te
zeggen. 200 starters komen er voor het eind van het jaar bij in de Horti Campus-locatie. Hopelijk
gaat de Raad met CDA, GBW, LPF, VVD en D66 aan kop, bij die locatie niet weer politieke
spelletjes spelen, maar denken ze echt aan onze Westlandse starters. We zitten dan op 250 en
dus nog 250 te gaan!
Tenslotte wil Westland Verstandig ook een snelle oplossing voor Westlanders die plotsklaps geen
dak boven het hoofd hebben, de zgn. spoedzoekers. Westland Verstandig krijgt geregeld
berichten van inwoners dat woningen van onze woningcorporaties al heel lang leegstaan. Met
een beetje goede wil zouden die woningen tijdelijk beschikbaar kunnen komen voor Westlanders
in problemen. Westland Verstandig vindt het een gemeenteplicht haar inwoners in problemen te
helpen.
Initiatieven voor groepswonen moeten actief door de gemeente gesteund worden doordat van de
geijkte paden wordt afgeweken en veel meer wordt meegedacht!

Doorstroming verplicht in Westland gehuisveste statushouders geregeld door
aanpassing kantoorpanden aan de Tiendweg
Jaarlijks moet Westland van het Rijk verplicht honderden statushouders huisvesten en opvangen.
Voor 2023 vond die opvang helemaal plaats in sociale huurwoningen in onze dorpen. Dat vond
Westland Verstandig te gek en in het coalitieakkoord stond al de wens van opvang in pensions.
Het betreft vooral alleenstaande jongemannen. Begin 2023 kocht de gemeente het CarltonHotel
voor de tijdelijke opvang van statushouders, Oekraïners en Westlandse spoedzoekers. De
gedachte was dat doorstroming kon plaatsvinden naar flexwoningen. Ondanks pogingen daartoe
lukte het maar niet om die te realiseren. Overal in Westland werd daartegen bezwaar gemaakt en
werden de procedures terecht gestopt. Westland Verstandig wees op de mogelijke huisvesting in
leegstaande kantoren in Westland. Dat wordt wel geaccepteerd. Dat gaat nu gebeuren.
De doorstroming van een deel van de statushouders vanuit het CarltonHotel gaat nu geregeld
worden door huisvesting in de naast het hotel staande kantoren. Daarmee wordt voorkomen dat
deze statushouders de vrijkomende sociale huurwoningen betrekken. Deze woningen worden
anders, zoveel als mogelijk, toegewezen aan Westlanders die al lang op de wachtlijst staan.
De verbouwde kantoren aan de Tiendweg zullen goed maar sober zijn. De statushouders betalen
huur vanuit hun inkomen en doorstroming is noodzaak. Nogmaals Westland is verplicht tot
huisvesting en komt op deze wijze die verplichting na . Westland Verstandig is blij met deze
oplossing die niet ten koste gaat van de sociale woningvoorraad.
 

Westland Verstandig deed weer haar best voor onze starters, maar de Raad liet
het weer afweten
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Het College van Burgemeester en Wethouders van Westland Verstandig, GBW en VVD nam het
besluit tot aankoop van de HOT-locatie. De prijs was voor woningbouwgrond best acceptabel en
heel veel lager dan de eerdere aankoopprijs door de gemeente van de gronden bij de Horti
Campus waar de Raad wel mee instemde. Uiteraard wisten de coalitiepartijen dat het College het
besluit tot aankoop van de HOT-locatie nam en gingen daar mee akkoord.
Vreemd is het te moeten zien dat collegepartijen GBW en VVD zelfs hun eigen wethouders die
ook in het College zitten en instemden met de aankoop inclusief de prijs, afvallen door tegen het
collegevoorstel te stemmen. Vreemd is het dat de GBW-wethouders hun mond houden en
accepteren dat ze teruggefloten worden. Bewust gaven GBW en in mindere mate VVD een
verkeerde voorstelling van zaken tijdens de vergadering (zelfs de asielzoekers kwamen er weer
aan te pas) en daarmee de oppositie in de kaart spelend. De oppositie zag de kans schoon om
de verwarring alleen maar groter te maken. Ineens werden miljoenen verliezen gesuggereerd, die
er natuurlijk niet zijn. LTO-makelaar en CDA-er Eeltink haalde alles uit de kast om de koop af te
schieten met gezochte en onjuiste argumenten. Blijkbaar gunt het CDA deze coalitie niet dat
starterswoningen er komen, iets wat het CDA vele tientallen jaren vóór 2022 probeerde te
realiseren, maar jammerlijk faalde. Tja .. politiek.
De dringende noodzaak van de bouw van starterswoningen zou eigenlijk geen onderwerp mogen
zijn van politieke spelletjes, maar dat werd het wel! Met dank aan onze coalitiegenoten.
Toegegeven zij dat de Provincie lastig doet over de plek van bouwen en allerlei
randvoorwaarden, maar daarover was het laatste woord nog niet gesproken. Dat gesprek wilde
Westland Verstandig wel aan! Westland Verstandig wilde altijd al aan de Middel Broekweg
bouwen, want daar is de ruimte en niet aan de andere kant tegen Honselersdijk aan. Het was
nou net GBW die steeds dure huizen wilde bouwen tegen Honselersdijk aan. Hun raadslid Van
den Berg maakte zowat een kruistocht voor dat vreemde idee. Westland Verstandig denkt dat we
al dure huizen genoeg hebben in Westland en daar was deze plek niet voor bedoeld!
Westland Verstandig wilde ook altijd al dat de starterswoningen uitwegen naar de Middel
Broekweg en dat de woningen alleen aan Westlandse starters zouden worden gegund. Jammer
dat de Raad dit plan weer dwarsboomt en in feite onze starters bewust in de kou laat staan.
Jammer dat we niet het goede gesprek met de Provincie kunnen voeren, omdat ook de Provincie
steeds aangeeft dat zij meer goedkope huizen wenst te realiseren.
Kort en goed: gemiste goede kans. Uiteraard wil Westland Verstandig het beste voor Westland
en haar inwoners en dat blijft ze vinden. Meer dan onze stinkende best doen kunnen we in dit
politieke klimaat ook niet doen, ook niet voor onze starters die nu al te lang wachten op een
passende woning.

De komende tijd zullen keuzes gemaakt moeten worden. Helaas zijn de
financiële middelen bij de gemeente beperkt en kent de gemeentelijke
uitvoeringscapaciteit helaas ook zijn grenzen
Een fiks aantal uit te voeren zaken zijn al gepland door de gemeente. Maar we willen en moeten
meer voor Westland en dan is het goed om wel keuzes te maken.
Heel belangrijk zijn het realiseren van een fiks aantal starterswoningen voor Westlandse jongeren
op korte termijn bij de Horti Campus.  Ook de diverse groepswoneninitiatieven voor senioren in
de diverse dorpen verder helpen en realisering eindelijk laten plaatsvinden.
Daarnaast het Vakcollege realiseren bij de Horti Campus in Naaldwijk en in Poeldijk nieuwbouw
ISW. Als aan zekere voorwaarden voldaan wordt voor de huidige gebruikers van de huidige
Veiling tijdens en na de bouw, het financieel plaatje akkoord is, er draagvlak is binnen Poeldijk en
de huidige plek van het ISW een woninginvulling krijgt waar Poeldijk profijt van heeft, dan zou
nieuwbouw van de ISW-school -met garantie van gebruik ook voor verenigingen uit Poeldijk- op
de huidige locatie van de Veiling kunnen. We slopen de Veiling dan eerder dan de afgesproken
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10 jaar, maar we krijgen dan wel een goede vervangende faciliteit in Poeldijk en we besparen
tijdelijke huisvestingskosten van het ISW gedurende een aantal jaren. Dat betekent wel dat
waarschijnlijk de WOS naar een andere locatie moet verhuizen binnen Westland. Dat moet wel
gebeuren, want Westland Verstandig hecht groot belang aan de snelle komst van een 2e
Berkenflat en daarvoor zal de WOS in het huidige plan moeten wijken.
Westland Verstandig blijft geen voorstander van de bouw van een nieuwe Naald op dit moment.
Gezien de te voorziene hogere jaarlijks terugkerende kosten (in 2024 is de exploitatiebijdrage
€ 1.2 miljoen) en een eenmalige investering van tenminste ruim € 68 miljoen (maar waarschijnlijk
veel meer) geven we voorrang aan andere plannen. De huidige Naald is tot 2030 prima en deze
zal –zo nodig- gerenoveerd moeten worden. Een nieuwe Naald zal te zijner tijd ingepast moeten
worden in de totale gebiedsontwikkeling centrum Naaldwijk, zoals trouwens ook eerder
afgesproken.
Wel vindt Westland Verstandig dat Westland snel een nieuwe goed bereikbare gemeentewerf
moet krijgen en dat op de vrijkomende centraal gelegen locatie in Naaldwijk woningbouw
plaatsvindt voor met name senioren en wellicht een 3e Berkenflat. Twee vliegen in één klap. Voor
de nieuwe gemeentewerf snel een perceel met “verouderd glas” in Westland zoeken en ook dat
moet snel gevonden kunnen worden, want die zijn er genoeg!

Mogelijke komst kerncentrale op eerste Maasvlakte
Westland Verstandig wil dat de Raad en de inwoners van Westland snel en goed geïnformeerd
worden door Ministerie van Economische Zaken en Klimaat en besluiten pas komen na en met
overleg met Westland. Geen voldongen feiten. Westland betrekken bij mogelijke plannen.
Tot en met 4 april kunnen inwoners van Westland reageren op het voornemen om een
kerncentrale te bouwen op de eerste Maasvlakte en het voorstel tot participatie. Westland
Verstandig vindt dat we als Raad snel grondig moeten worden geïnformeerd door het Ministerie .
De Minister bood dat ook aan en daar een dergelijke centrale belangrijke gevolgen kan hebben
voor de leefomgeving in Westland, moet de Raad haar verantwoordelijkheid nemen. Westland
Verstandig zal dan ook aandringen op het nu al betrekken van de Raad bij de plannen. Voorts zal
het Ministerie ook in Westland informatiebijeenkomsten moeten organiseren voor inwoners. Die
worden wel gehouden in Oostvoorne en Vlaardingen, maar nog niet in Westland. Moet wel
gebeuren.

Artikel 42-vragen aan College

27 februari 2024
 
Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake voortdurende overschrijding beslistermijnen door College en adviezen
Bezwaarschriftencommissie
 
Vraag 183 2022-2026
 
  
Edelachtbaar College,
 
Onze fractie wordt de laatste tijd herhaaldelijk erop gewezen dat de wettelijke beslistermijnen –
geen fatale termijnen- door het College en ook voor de advisering van de
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Bezwaarschriftencommissie, overschreden worden waardoor realisering van plannen langer op
zich laat wachten. Ook willen onze inwoners sneller duidelijkheid hebben over de bezwaren die
zij ingediend hebben.
 
Helaas zien wij een toenemende mate van activiteit op het gebied van handhaving en het lijkt
erop alsof handhaving op het gebied van de bouw meer prioriteit krijgt dan het tijdig afwikkelen
van lopende dossiers.
 
Dit leidt tot de volgende vragen:

1. Wat doet uw College om te bewerkstelligen dat binnen de in de wet genoemde termijnen
beslissingen genomen worden op bezwaren / aanvragen?

2. Heeft uw College een beeld van de wijze waarop dit thans verloopt? Kan het College dat
beeld dan met de Raad delen?

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.
 

29 februari 2024
 
Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake nadere informatie Veiling Poeldijk
 
Vraag 184 2022-2026
 
Edelachtbaar College,
 
Het College heeft het plan om de Veiling te Poeldijk te slopen en op die plek het ISW te
realiseren. Westland Verstandig is onder strakke voorwaarden inmiddels akkoord gegaan met dit
plan. Westland Verstandig wil echter thans al de absolute verzekering krijgen dat hetgeen werd
toegezegd ook daadwerkelijk correct wordt uitgevoerd door het College. Onze fractie heeft haar
redenen om schriftelijk nu al duidelijkheid te verlangen.
 
Dit leidt tot de volgende vragen:
 

1. Wil het College schriftelijk bevestigen dat met gebruikers van de Veiling afspraken
gemaakt zijn over het huidige gebruik en hoe luiden deze?

2. Waarom regelt de wethouder Onderwijs -afkomstig van dezelfde organisatie als welke
nieuwbouw gaat plegen- alle aspecten van deze ontwikkeling? Het gaat immers vooral
over cultuur / gebiedsontwikkeling?

3. Welke schriftelijke afspraken worden gemaakt met het ISW over het gebruik van het te
ontwikkelen schoolgebouw door de huidige gebruikers van de Veiling en welke financiële
afspraken worden gemaakt?

4. Welke concrete voorzieningen worden getroffen voor de huidige gebruikers van de Veiling
tijdens de bouw?

5. Wat zijn de extra kosten voor de bouw van het nieuwe ISW doordat ook de gebruikers daar
gehuisvest moeten worden?
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6. Kan de wethouder de kostenbegroting van de nieuwe school geven en ook het eerder
genoemde bedrag van ca. € 3.5 miljoen specificeren welk bedrag gemoeid zou zijn met
eventuele tijdelijke huisvesting?

7. Welke zekerheid kan gegeven worden dat de bestaande ISW-locatie wordt ontwikkeld ten
behoeve van betaalbare woningen voor senioren / starters en woningen met zorg?

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.
 

29 februari 2024
 
Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake weesboten en boten van zeer slechte kwaliteit
 
Vraag 185 2022-2026
 
Edelachtbaar College,
 
Onze fractie heeft al eerder vragen gesteld over weesboten en boten van zeer slechte kwaliteit
die in Westlands water liggen. De indruk bestaat dat het College schermt met het beleid dat op
dat punt in wording is, maar komt maar niet met dergelijke regels. Dat duurt dus allemaal veel te
lang. Bijgaand een situatie.
 
Nu blijkt op één van de boten waar al eerder en melding over gedaan is door onze fractie, een
olielekkage te zijn waardoor het oppervlaktewater met olie besmeurd is. Dit is toch een volstrekt
onwenselijke situatie en is schadelijk. Dit alles omdat de gemeente de zaak doorverwijst naar
Delfland en Delfland de zaak weer doorverwijst naar de gemeente. Dit is onwenselijk en hier
moet kordaat tegen worden opgetreden.
 
Dit leidt tot de volgende vragen:

Is het College bekend met de situatie en is het College bereid om nu eindelijk eens werk te
gaan maken van weesbootjes die her en der in Westland aangelijnd liggen en waar
waarschijnlijk geen eigenaar meer van is, dan wel een eigenaar die de boot op deze wijze
achterlaat die schadegevend is?

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.
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4 maart 2024

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake verdwijnen invalidenparkeerplaatsen bij de Jumbo in Naaldwijk
 
Vraag 186 2022-2026
 
Edelachtbaar College,
 
Onze fractie wordt benaderd door mensen met een beperking die sedert afgelopen week hun
twee vaste invalidenparkeerplaatsen bij de ingang van de Jumbo aan de Patijnenburgkant
missen. Blijkbaar zijn die plekken inmiddels ingenomen door het parkeren van fietsen en
bromfietsen. In de buurt van de Tuinen aan de zijde van Patijnenburg is geen enkele andere
voorziening voor het parkeren van mensen met en beperking aanwezig. De vraag is waarom
deze plekken vervallen zijn en waarom daarover niet beter gecommuniceerd is.
 
Dit leidt tot de volgende vragen:

Klopt het dat twee invalidenparkeerplaatsen zoals hiervoor bedoeld verdwenen zijn? Wat is
daar de reden van?
Is dit voldoende gecommuniceerd en zo ja waarom weten de gebruikers daar niet van en
zo neen, waarom niet?
Kan de oude situatie wederom hersteld worden?

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.
 

5 maart 2024
 
Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake aanleg fietspad rond Plas van Alle Winden
 
Vraag 186 2022-2026
 
Edelachtbaar College,
 



25-03-2024 13:45 Nieuwsbrief De Spiegel van Westland Verstandig editie nr. 50

https://mailchi.mp/7ed2880baf5b/nieuwsbrief-de-spiegel-van-westland-verstandig-editie-nr-10691169 16/26

Onze fractie heeft in het verleden gepleit voor de aanleg van een fietspad rond de Plas van Alle
Winden. Eind van dit jaar zal de aanleg daarvan gerealiseerd worden, begrijpen wij van
omwonenden. De Raad is op dat punt nog niet geïnformeerd blijkbaar.
 
Aan de zijde van de Rijnsburgerweg bestaat blijkbaar volgens het plan het voornemen om het
fietspad op die Rijnsburgerweg aan te sluiten, maar gezien de uitrit van de eigenaar ter plekke
zal dat tot verkeersonveiligheid leiden. Het voorstel is om een eenvoudige fietsbrug te leggen
over het water, zodat op een andere wijze het fietspad aan de kant van de Rijnsburgerweg
eindigt of start.
 
Nu de aanleg nog moet plaatsvinden, lijkt de meest veilige wijze van aanleg de beste omdat we
anders een situatie creëren die mogelijk onveilig is en toch op den duur weer veranderd moet
worden.
 
Dit leidt tot de volgende vragen:

1. Is het College het met de fractie van Westland Verstandig eens dat de aanleg van een
eenvoudige brug tot een betere ontsluiting van het fietspad aan de kant de Rijnsburgerweg
zal leiden?

2. Is het College bereid om de brug zoals blijkt uit bijgaande schetsen, ook aan te brengen en
in het plan mee te nemen?

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.
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7 maart 2024
 
Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake groen ontbreekt Portalaan Naaldwijk
 
Vraag 188 2022-2026
 
Edelachtbaar College,
 
Onze fractie wordt benaderd door bewoners van de Portalaan in Naaldwijk. Langs de woningen
Portalaan 2 t/m 44 ontbreekt bijna ieder groen en ziet er kaal uit. Dit in schril contrast met het
stuk het deel tussen de Portalaan en de Hoogwerf waar wel voldoende groen aanwezig is.
Navraag bij de Gemeente waarom dit verschil leverde niets op. De bewoners zouden graag zien
dat hun deel van de straat ook vergroend gaat worden. Westland Verstandig vindt dat dat een
redelijk verlangen is.
 
Dit leidt tot de volgende vragen:
 

1. Wat is de reden dat dat deel van de Portalaan anders is ingericht dan andere delen?
2. Is het College bereid - eventueel in en na overleg met de bewoners - het vorengenoemde

deel van de Portalaan te vergroenen met bomen, struiken etc.?
3. Zo ja, wanneer kan dat worden uitgevoerd?

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.
 

12 maart 2024

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake communicatie bij voornemen op bestaande parkeerplaatsen elektrische laadpalen te
plaatsen
 
Vraag 189 2022-2026
 
 
Edelachtbaar College,
 
Onze fractie wordt geregeld benaderd door bewoners die verontwaardigd reageren op aanwijzing
van parkeerplaatsen in hun buurt voor een laadpaal. Ze weten van niets. Wel heeft het vorige
College Westland in kaart gebracht en daarop zijn aangegeven de plekken waar laadpalen
geplaatst zouden kunnen worden, als bewoners daarom vragen. En zou een afstand van 200
meter in acht genomen worden.
 
De communicatie rondom het voornemen van plaatsing van laadpalen zou moeten verbeteren en
buurtbewoners zouden inspraak moeten krijgen. Meestal betekent het in hun buurt dat een aantal
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parkeerplaatsen komen te vervallen, daar waar al grote behoefte aan parkeerplaatsen is.
 
  
Dit leidt tot de volgende vragen:
 

1. Is het College bereid om bij de voorgenomen plaatsing van laadpalen de buurt te
betrekken en ook voordat wordt overgegaan tot plaatsing de reacties van de buurt worden
meegenomen zodat zowel de plek kan worden aangepast ofwel de plaatsing achterwegen
kan blijven?

2. Waarom wordt en geen participatie toegepast bij dit soort zaken die voor de buurt en de
leefomgeving best wel belastend zijn?

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.
 

14 maart 2024

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake onveilige oversteek bij zebrapad Patijnenburg
 
Vraag 190 2022-2026
 
 
Edelachtbaar College,
 
Onze fractie wordt benaderd door inwoners met een beperking die klagen over de
toegankelijkheid van het zebrapad gelegen bij Patijnenburg. Door de vele fietsen en brommers is
het niet mogelijk voor hen om veilig over te steken in beide richtingen want de fietsen en
brommers staan tot op het zebrapad. Zie de bijgevoegde foto. Dat klopt niet en dringend zijn
maatregelen nodig.
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Dit leidt tot de volgende vraag:
 

1.  Is het College bekend met vorenstaande situatie en welke concrete maatregelen worden
er getroffen om het zebrapad weer goed toegankelijk te krijgen voor met een beperking,
rollator?

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.
 
 

18 maart 2024

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake aanhoudende stroom klachten over EBS
 
Vraag 191 2022-2026
 
Edelachtbaar College,
 
Ondanks diverse beloften dat een en ander verbeterd zou worden en ook dat met EBS dringend
gesproken zou worden, verandert het klachtenpatroon niet en het aantal klachten neemt zelfs
toe. Er komt geen enkele verbetering in de wijze waarop EBS klachten afwikkelt en moet nog
steeds betaald worden voor telefonisch contact, terwijl dat contact geen enkel resultaat oplevert.
 
Kinderen komen te laat op school, ouderen missen afspraken in ziekenhuizen, nog los van
allerlei andere ongemakken. Reizigers komen te laat op de plek van bestemming en dat doordat
EBS haar verplichtingen niet nakomt.
 
Sinds kort geeft EBS op mails een standaard antwoord welke als volgt luidt:
“EBS stelt alles in het werk om passagiers zo snel en veilig mogelijk volgens de dienstregeling
naar de plaats van bestemming te brengen.”
en
“Op dit moment hebben we behalve uitval door ziekte, ook te maken met personeelstekort
waardoor meerdere ritten uitvallen”.
en
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“Uw melding heb ik daarom doorgezet naar de afdeling Bus, zodat deze op de hoogte is van uw
reactie ….”.
 
Het zal duidelijk zijn dat vorenstaande wijze van beantwoording niet of nauwelijks tot
tevredenheid leidt.
 
Actie vanuit de gemeente en de Metropoolregio richting EBS is inmiddels nodig, te meer omdat
ook andere regio’s harde acties ondernemen, boetes opleggen en dreigen met beëindiging van
de concessieovereenkomst.
 
Dit leidt tot de volgende vraag:
 

1. Wat is er sedert de eerste klachten richting EBS gedaan en wat is er bereikt?
2. Is het College het met de fractie van Westland Verstandig eens dat nu toch een beetje de

maat vol is en EBS dient te presteren en zich niet meer mat verschuilen achter
personeelstekort of andere voor haar risico komende omstandigheden?

3. Hoe gaat het College dit richting onze inwoners communiceren?

Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.

19 maart 2024

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake de interesse in woningen in Westland en de toewijzing
 
Vraag 192 2022-2026
 
Edelachtbaar College,
 
Westland Verstandig kreeg een mail van een betrokken inwoner die bekeken heeft hoe het met
woontoewijzingen en geïnteresseerden gaat.
 
Het navolgende beeld werd gegeven:
In juli 2023 zijn 66 sociale huurwoningen in Liermolen in De Lier opgeleverd. Dat waren 12
woningen met 1 slaapkamer waarop 1.035 reacties via Woonnet Haaglanden kwamen, 12
woningen met 1 slaapkamer voor personen tot maximaal 29 jaar oud en daarop kwamen 615
reacties via Woonnet Haaglanden, 20 woningen met 2 slaapkamers en daarop kwamen 983
reacties via Woonnet Haaglanden en 22 woningen met 2 slaapkamers bestemd voor senioren
van minimaal 55 jaar oud en daarop kwamen 82 reacties via Woonnet Haaglanden.
 
Het zou goed zijn om te evalueren waar degenen die gereageerd hebben woonachtig zijn en hoe
de verschillen te verklaren zijn in de diverse doelgroepen.
 
Aan de Sportlaan zijn 42 sociale huurwoningen opgeleverd en 14 waren bestemd voor personen
van maximaal 29 jaar oud en daarop kwamen 337 reacties via Woonnet Haaglanden, 14 voor
personen van 30-54 jaar oud en daarop kwamen 564 reacties via Woonnet Haaglanden en 14
voor senioren en daarop kwamen 64 reacties via Woonnet Haaglanden.
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Niet geheel duidelijk is of het lokaal maatwerk, dus de lokale voorrang, ook hier al in verwerkt zit,
maar ook hier duidelijke verschillen in interesses.
 
Dit leidt tot de volgende vragen:
 

1. Gezien de enorme afwijkingen in aanvragen is het de vraag of een navenante aanpassing
moet plaatsvinden van de hoeveelheden aangeboden woningen in de diverse
categorieën?

2. Valt iets te zeggen over hoeveel Westlanders en niet-Westlanders woningen hebben
toegewezen gekregen in beide vorenstaande projecten? Wellicht is het ook goed om daar
de nodige lering uit te trekken.

 Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.

19 maart 2024

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake behoud bomen Oudelandstraat ‘s-Gravenzande
 
Vraag 193 2022-2026
 
Edelachtbaar College,
 
Diverse bewoners van de Oudelandstraat hebben onze fractie benaderd en hun beklag gedaan
over het feit dat de bomen zoals die langs de Oudelandstraat staan en nu in bloei zijn, zullen
worden gekapt omdat de levensduur van de bomen voorbij zou zijn. Uitgaande van de bloeiende
bomen op dit moment kan toch zeker niet gesteld worden dat de bomen gerooid moeten worden
omdat ze niet meer voldoen.
 
Het verzoek van de omwonenden is dan ook om de bomen te behouden, ook na de
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werkzaamheden aan de Oudelandstraat die volgend jaar zullen gaan plaatsvinden. De bomen
dus niet kappen, zeker nu volstrekt onduidelijk is welke bomen er daarna terug gepoot gaan
worden. Voorts gaan na terugpoting weer een groot aantal bomen dood en het weghalen van de
bomen leidt ook tot kapitaalsvernietiging. In deze tijden van schaarse geldmiddelen moeten we
dat natuurlijk ook niet hebben.
 
Dit leidt tot de volgende vragen:
 

1. Klopt het dat de op bijgevoegde foto zichtbare bomen weggehaald worden eind dit jaar of
begin volgend jaar?

2. Zo ja, is het College bereid om deze bomen te sparen en gewoon te laten staan omdat het
zeker op dit moment nu ze in bloei zijn een geweldig aanzicht is en een positieve bijdrage
levert aan een goede leefomgeving en het levensgenot van mensen?

 Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.

19 maart 2024

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake snelheidsremmende maatregelen op de Veilingweg in De Lier
 
Vraag 194 2022-2026
 
Edelachtbaar College,
 
Bij onze fractie wordt veel geklaagd over het te hard rijden op de Veilingweg in De Lier omdat het
een racebaan is. Dat is niet alleen onveilig, maar ook veel dieren zoals katten worden
doodgereden.
 
Opvallend is dat de Veilingweg vanaf de rotonde van de Kasteelweg tot de Sportlaan een flink
aantal drempels kent en die liggen er uiteraard niet voor niets. Het stuk Sportlaan tot de
Burgemeester Cramerlaan kent geen drempels en dan zien we verderop vanaf de Burgemeester
Cramerlaan naar Westerlee wel weer drempels bij de schaatsbaan. De vraag is dan ook waarom
op het betreffende stuk tussen de Sportlaan en de Burgemeester Cramerlaan geen drempels
gelegd worden, hetgeen wellicht tot snelheidsreductie zal leiden.
 
Dit leidt tot de volgende vragen:
 

1. Waarom zijn er geen drempels gelegd op het betreffende stuk van de Veilingweg en
waarom liggen die drempels er elders wel op diezelfde Veilingweg?

2. Is het College bereid om alsnog op korte termijn drempels te plaatsen in een poging de
snelheid van het verkeer af te remmen?

 Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.
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22 maart 2024

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake uitbreiding aantal verpleeghuisbedden in de komende tijd
 
Vraag 195 2022-2026
 
Edelachtbaar College,
 
De fractie van Westland Verstandig heeft de ambitie om alle Westlanders in Westland als zij dat
nodig hebben een verpleeghuisbed te geven. Ook in het coalitieakkoord werd daarop ingezet.
 
Gelukkig heeft dit College inmiddels stappen gezet. Die bedden komen in het nieuwe plan
Waelpolder (70 plekken), De Kreek (ca. 60 plekken), Rozenhof (ca. 60) en de nieuwe Naaldhorst
(ca. 120 plekken). Realisering tussen 2025 en 2027. Het duurt Westland Verstandig eigenlijk te
lang, maar het is natuurlijk wel een feit dat voor de realisering veel partijen nodig zijn. In eerdere
bestuursperiodes lukte het de toenmalige Colleges met CDA, LPF, VVD, ChristenUnie-SGP niet
om ook maar iets van de grond te krijgen.
 
Westland Verstandig heeft wel nog een aantal vragen. Met name de realisering van de nieuwe
Naaldhorst zou bespoedigd kunnen worden. Voorts waren er ook nog andere plannen. Hetzelfde
geldt voor de uitbreiding van de Kreek. Westland Verstandig is zeer positief over wat er wel
bereikt is.
 
De navolgende vragen:

1. Kan het College met de Raad delen de toezeggingen die de diverse instellingen en het
Zorgkantoor gedaan hebben en waaruit de aantallen en de opgegeven realiseringsjaren
blijken?

2. Kan aangegeven wanneer in 2025 de uitbreiding van de Kreek een feit is?
3. Eerder was sprake van uitbreiding van de Opmaat in Monster. Waarom gaat dat niet door?
4. Eerder was sprake van vernieuwing van de Triangel in De Lier. Gaat die nog door inclusief

tijdelijke behuizing in De Lier?
5. Komt er in Wateringen-Noord in het zgn. transformatiegebied ook niet een voorziening

zoals in Waelpolder?

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.
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Burgerkantoren Westland Verstandig 
Wilt u met één of meer fractieleden een gesprek, kom langs. U kunt altijd ook een
afspraak maken per telefoon of per mail of app. U kunt dan klachten / meldingen
doen, maar zeker ook goede ideeën doorgeven voor een betere gemeente Westland.
Of kom gewoon een bakkie doen en laat u bijpraten over onze ambities en plannen
voor de komende tijd!

Bezoek ons Burgerkantoor ‘s-Gravenzande op werkdagen tussen 13.00 uur en
15.00 uur aan het Marktplein 10 in ’s-Gravenzande of ons Burgerkantoor
Naaldwijk aan de Prinses Julianastraat 43a op dinsdag, woensdag en
donderdag tussen 13.00 uur en 15.00 uur. Ook kan altijd een afspraak gemaakt
worden op 06-53401068 of mailen naar info@duijsens.net.
 

mailto:info@duijsens.net
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Wij gaan langskomen bij u
Westland Verstandig weet graag wat er leeft bij
de inwoners. Wij gaan de Westlandse dorpen in
om te horen wat er leeft, wat nog beter kan en
welke informatie ontbreekt. Onze
vertegenwoordigers komen dan langs.
 

En wat nu?
In Westland is op veel gebieden nog erg veel
werk aan de winkel. Uiteraard zijn we trots op
Westland en haar inwoners. Dat maakt ook dat
we de bestaande vraagstukken nu moeten
beetpakken en niet naar de toekomst moeten
doorschuiven. Belangrijk voor jong en oud en
iedereen daartussen.
 
 

Inschrijven. Wilt u, vrienden / kennissen/
familie de Spiegel ook ontvangen, geef
bericht!
Wilt u graag op de hoogte zijn van de laatste nieuwtjes van
Westland Verstandig, schrijf u dan in om deze SPIEGEL
VAN WESTLAND te ontvangen. Dat kan door naar onze
website te gaan of per mail of telefonisch of bij een bezoek
aan één van onze Burgerkantoren. U ontvangt dan

Indien u geen
e-mail meer
wenst te
ontvangen
(AVR/GDPR)
gaarne melden.
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geregeld de SPIEGEL in uw mailbox. Wilt u ideeën,
suggesties of opmerkingen maken, laat het ons weten. 

Bij voorbaat
dank!

Tel.nr. 06-53401068 mail: info@duijsens.net
website: www.westlandverstandig.nl 

Copyright © 2024 WestlandVerstandig, All rights reserved.

Wil je iets aanpassen aan het ontvangen van onze emails?
Je kan de instellingen hier updaten of je uitschrijven van deze
lijst.
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